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Vraag om uitleg van mevrouw Cieltje Van Achter aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: De inschakeling van geco’s en de extra middelen die de Vlaamse Regering 

vrijmaakt voor de kinderopvang 

___________________________________________________________________________ 

 

Geachte collegevoorzitter, 

 

De moeilijkheden die Brusselse ouders ondervinden om een crèche te vinden zijn ons allen 

gekend. Ook over de personeelstekorten waar kinderdagverblijven mee kampen – en de 

noodgedwongen sluitingsdagen die hiervan het gevolg zijn – hebben we al meermaals binnen 

de RVG gedebatteerd.  

 

Om het personeelstekort in Brussel op te vangen beschikt u over de mogelijkheid om 

gesubsidieerde contractuelen (geco’s) in te schakelen. In maart ondervroeg ik u hier laatst over. 

Toen gaf u aan dat u op het punt stond om een 30-tal kandidaat-kinderbegeleiders via geco-

contracten aan de slag te laten gaan. Zij zouden meteen aan de slag gaan als kinderbegeleider 

en gelijktijdig een opleiding volgen. Ook in de beleidsverklaring voor het komende jaar verwees 

u naar dit systeem. 

 

Eind september kondigde Vlaamse Regering aan 270 miljoen euro vrij te maken voor de 

kinderopvang. Daarmee worden in Brussel onder meer minstens 200 nieuwe 

kinderopvangplaatsen gecreëerd en wordt de kind-begeleider ratio verlaagd. Ook dat moet ons 

helpen om in Brussel het hoofd te bieden aan de noden in de kinderopvang. 

 

Graag had ik u hieromtrent de volgende vragen gesteld: 

 

 Hoever staat u met het inschakelen van geco’s in de kinderopvang? Hoeveel personen 

zijn vandaag met een geco-contract aan de slag in de kinderopvang? Hoeveel 

kinderdagverblijven maken gebruik van deze mogelijkheid? 

 Het is belangrijk dat er met de Vlaamse middelen effectief nieuwe 

kinderopvangplaatsen gecreëerd worden. Op welke wijze zullen de 200 nieuwe 

kinderopvangplaatsen in Brussel worden gecreëerd? Worden de door de VGC 

geprefinancierde plaatsen overgenomen of wordt er gekeken naar nieuwe projecten en 

uitbreiding van bestaande crèches?  

 Vorig jaar tijdens de begrotingsdebatten gaf u aan dat het Huis voor Gezondheid 

100.000 euro kreeg om aan de beeldvorming te werken over de zorgsector. Zo moesten 

jongeren en zij-instromers ertoe aangezet worden om voor een beroep in de zorg te 

kiezen. Hoe is dit precies ingevuld? Wat is het resultaat van deze actie(s)? Heeft dit er 

zichtbaar toe geleid dat mensen specifiek voor een opleiding of job in de kinderopvang 

kiezen? 


